
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2011/4com15/06/2011 

       

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
11 mei 2011. 
Het verslag wordt goedgekeurd 
 

2. Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-
Vlaanderen. 
Verlenen van gunstig advies aan het ontwerp van 
begroting 2012 
Geen vragen/opmerkingen. 

 
3. Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-

Vlaanderen. 
Verlenen van gunstig advies aan het ontwerp van 
begrotingswijziging 2011/1 
Geen vragen/opmerkingen. 

 
4. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Tevhid 

Camii (Gent). 
Goedkeuring van het meerjarenplan 2009 – 2013 
Geen vragen/opmerkingen. 
 

 
5. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Tevhid 

Camii (Gent). 
Akteneming van het budget 2011 
Geen vragen/opmerkingen. 
 

 
6. Erediensten - Kathedrale kerkfabrieken - Sint-Baafs 

Gent. 
Verlenen van gunstig advies aan de rekening 2010 
Vraag: Johan Beke stelt zich vragen met betrekking 
tot de eigendom van de kathedraal.  
Antwoord: Gedeputeerde Dauwe zet uiteen dat, wat 
de kathedralen betreft, alles wat stoffering is en 
nagelvast en alles wat dienstig is voor de eredienst 
eigendom is van de provincie.  
De kerken die reeds bestonden in de 
Napoleontische tijd zijn eigendom van de 
gemeente, met een toezichtsfunctie voor de 
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provincie, de overige kerken zijn eigendom van de 
kerkfabriek. 

 
7. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Hicret 

Camii (Sint-Niklaas). 
Verlenen van gunstig advies aan de rekening 2010 
 

 
8. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Hicret 

Camii (Sint-Niklaas). 
Akteneming van het budget 2011 
 

 
9. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Hicret 

Camii (Sint-Niklaas). 
Goedkeuring van het meerjarenplan 2008 – 2013 
 
Met betrekking tot de punten 7 tot en met 9 
verduidelijkt Mevrouw Lauwers, rechtskundig 
adviseur, dat er met betrekking tot deze dossiers 
een amendement door de deputatie zal worden 
ingediend om  
- het dossier "meerjarenplan" van de agenda te 
halen 
- het dossier "jaarrekening" ongunstig te adviseren 
- het dossier "budget" aan te passen 
 
De reden hiervoor is dat de koepel-vzw na de 
laatstnuttige zitting voor de provincieraad heeft 
laten weten dat de verhuurder van de moskee en 
het bijgebouw aan het comité van de eredienst 
daartoe juridisch niet het recht zou hebben.  
Er werd per kerende aan partijen verduidelijking 
gevraagd, tot op heden zonder resultaat. Ook kon 
vernomen worden dat de Executieve, die advies 
moet verlenen, dit omwille van deze 
huurproblematiek niet wenste te doen. 
 
Om die reden zal worden voorgesteld ongunstig 
advies te verlenen met betrekking tot de 
jaarrekening 2010 en zal het budget 2011 worden 
aangepast in die zin dat alle bedragen, die 
betrekking hebben op de moskee en het bijgebouw 
uit het budget worden geschrapt. Op die manier kan 
het comité, dat voor zover bekend op dit ogenblik 
buiten de discussie staat, alsnog over 
werkingsmiddelen voor de eredienst beschikken. 
 
Vraag: Jo De Cuyper vraagt waarom niet alle drie de 
dossiers van de agenda worden gehaald.  
Antwoord: Er wordt toegelicht dat jaarrekening en 
budget termijngebonden zijn in die zin dat indien de 
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provincieraad zich niet binnen termijn uitspreekt 
het advies wordt geacht gunstig te zijn en het 
budget wordt geacht goedgekeurd te zijn. 
Voor het meerjarenplan kan een van de agenda 
halen wel omdat de termijn om te beslissen langer 
is dan voor de 2 andere dossiers. Het dossier 
meerjarenplan kan nog tijdig worden voorgelegd 
aan de provincieraad in september. 
 

 
10. Vraag van Johan Beke 

Dossier Caemersklooster - stand van zaken en 
toekomstige bestemming (vraag om toelichting) 
Uitgesteld. 
 

 
11. Vraag van Johan Beke 

Dossier provinciaal museumbeleid:  
- Uitbouw Pam Ename-Velzeke tot volwaardig landelijk 
erkend museum (voorstel)  
- Werking van het provinciaal museumconsulentschap 
(vraag om uitleg) 
Uitgesteld. 
 

12. Vraag van Johan Beke 
Opdrachten ‘transversale cel’ (stand van zaken) 
Gedeputeerde Jozef Dauwe geeft het woord aan 
mevrouw Andrea De Kegel voor toelichting. 
De transversale cel cultuur is opgenomen in het 
nieuwe organogram van het provinciebestuur, 
enerzijds op stimulans van het beleid, anderzijds 
om tegemoet te komen aan een aantal 
problematieken binnen de diensten en instellingen 
van de directie cultuur. De transversale cel wordt 
bemand door bestaande personeelsleden afkomstig 
uit de verschillende diensten maar met 
gelijkaardige opdrachten. In de toekomst wordt in 
functie van de depotwerking nog de indiensttreding 
van nieuwe personeelsleden verwacht. 
De transversale cel voert enerzijds ondersteunende 
opdrachten (administratie, financieën, 
gegevensbeheer…) uit, anderzijds inhoudelijk 
transversale opdrachten (publiekswerking, 
depotbeleid, integrale kwaliteitszorg, 
samenwerking). 
Op vraag van Johan Beke of de transversale cel 
zich gaat moeien met de instellingen, wordt 
geantwoord dat de transversale cel zich niet kan 
inlaten/hulp verlenen bij de kerntaken van de 
instellingen zoals collectieplanning, 
wetenschappelijk onderzoek, 
tentoonstellingsbeleid….. De instellingen blijven 
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verantwoordelijk voor hun kwalitatieve werking op 
de diverse museale domeinen. 
Voor de transversale opdrachten kan/wordt hulp 
geboden zowel inhoudelijk (collectie mobiliteit, 
vorming en informatieopdracht…) als administratief 
(planningscyclus, administratief handboek, IKZ, 
CAF…..) 

13. Vraag van Johan Beke 
Culturele samenwerking met de Provincie Zeeland 
(overzicht en vooruitzichten) 
Uitgesteld. 
 

14. Vraag van Johan Beke 
Implicatie ‘Witboek’ op het provinciaal cultuurbeleid 
(vraag om uitleg en debat) 
Naar aanleiding van dit agendapunt ontspint zich 
een debat over de gevolgen voor cultuur van het 
witboek. 
Die zijn momenteel nog niet voor 100% in te 
schatten. 
Het eigen provinciaal beleid wordt ingeperkt, maar 
er worden heel wat mogelijkheden geboden via 
bestuursovereenkomsten en inschrijving in 
decreten. 
"Conclusies Witboek-cultuur", opgemaakt binnen 
de VVP met de directeurs cultuur (A-commissie) 
geeft al een behoorlijk beeld, doch naar aanleiding 
van gesprekken met kabinetten en administratie 
van de bevoegde ministers Schauvliege en 
Bourgeois zijn er al wat accentverschuivingen. 
De tekst wordt integraal bij het verslag gevoegd. 
Er wordt afgesproken  de gevolgen van de interne 
staathervorming voor cultuur geregeld op de 
agenda van de 4de commissie te plaatsen. Zo kan 
ook de inbreng van de commissieleden meespelen 
in het beslissingsproces. 
 
 

15. Vraag van Johan Beke 
Categoriseren van de culturele initiatieven: culturele 
ambassadeurs/ grote culturele initiatieven/ waardevolle 
bovenlokale initiatieven. (voorstel) 
Uitgesteld. 
 

16. Vraag van Johan Beke 
Francia Media project (stand van zaken) 
Mevrouw Andrea De Kegel krijgt het woord. 
Het Francia Media project is een Europees project 
dat begin 2010 werd geselecteerd door de Europese 
Commissie en waarvoor een budget is uitgetrokken 
van € 4 280 000 (50% betaald door de EU en 50% 
betaald door de partners). Het project loopt tot 
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2015. Het EEC is trekker van het project, doch er 
wordt in team samengewerkt met het PAM Ename 
en PAM Velzeke. 
Het provinciebestuur subsidieert met € 50 000 het 
ECC, specifiek voor het Francia Mediaproject en 
levert 2 x 1 halftijdse medewerker van de beide 
PAM-sites (eveneens goed voor € 50 000 in totaal). 
 
Stand van zaken : 
- workshop in Slovenië (december 2010) waar de 
algemene inhoudelijke en strategische 
doelstellingen werden bepaald evenals het 
actieprogramma, de managementstructuur…… 
- workshop in het Provinciaal erfgoedcentrum 
Ename (maart 2011) waar o.m. het 
onderzoeksprogramma, de publiekswerking en de 
inhoudelijke structuur van de tentoonstelling en de 
erfgoedroute (wat de 2 belangrijkste realisaties van 
het project zullen zijn). 
- Internationaal Colloquium "Erfgoed herontdekt 
Europa" (maart 2011) als initiatief van het Europae 
Archeologiae Consilium, waaraan het Francia 
Mediateam zijn volle medewerking verleende. Een 
promotietentoonstelling met als blikvanger een 
indrukwekkend tapijt met de Francia Media 
erfgoedroute, begeleidde het vermelde colloquium. 
De heer Dirk Callebaut gaf bovendien enkele 
lezingen betreffende het onderwerp in Amay (mei 
2011) en in Visegrad (juni 2011) 
 
 

17. Vraag van Johan Beke 
Concretisering provinciaal erfgoedbeleid/depotwerking 
(vraag om toelichting) 
Uitgesteld. 
 

18. Varia 
 
 
 

Gent 20 juni 2011

De secretaris     De voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


